

# 空氣質素 指標檢討 AIR QUALITY OBJECTIVES REVIEW

請分享你對  
改善空氣質素的可能  
新措施的寶貴意見  
Please share your views  
on the Possible New Air  
Quality Improvement  
Measures

公眾參與 PUBLIC ENGAGEMENT

公眾參與論壇 Public Engagement Forum	第一場 Session 1	第二場 Session 2
日期 Date	2017年9月28日 (星期四) 28 September 2017 (Thursday)	2017年9月30日 (星期六) 30 September 2017 (Saturday)
時間 Time	下午2時15分至4時30分 2:15p.m. - 4:30p.m.	上午10時至下午12時30分 10:00a.m. - 12:30p.m.
地點 Venue	<p>香港灣仔駱克道3號 香港小童群益會總部大廈一樓101室禮堂 Room 101, 1/F, The Boys' and Girls' Clubs Association of Hong Kong Headquarters, 3 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong</p> 	<p>九龍九龍塘沙福道19號教育局 九龍塘教育服務中心西座四樓演講廳 Lecture Theatre, 4/F West Block, Education Bureau Kowloon Tong Education Services Centre, 19 Suffolk Road, Kowloon Tong, Kowloon</p> 
語言 Language	粵語 (將設有英語及普通話即時傳譯) Cantonese (with English and Putonghua simultaneous interpretation)	

## ■ 報名辦法 (免費入場)

公眾人士可於論壇舉行最少三天前致電 2594 6267，或把已填妥的報名表格透過郵寄、傳真或電郵預先報名。由於座位有限，論壇以先到先得形式接受報名。(註：兩場公眾參與論壇內容相同)

## ■ REGISTRATION (FREE ADMISSION)

Please register at least three days in advance of the forum by phone at 2594 6267 or send us the registration form by post, fax or email. As seats are limited, registration will be on a first-come, first-served basis. (Note: Contents of the two sessions are identical)



請即報名  
Register Now

如對於改善空氣質素的可能新措施有任何意見，歡迎你於**2017年10月14日**或以前到網頁 [www.aqoreview.hk](http://www.aqoreview.hk) 填寫網上意見收集表格或下載表格透過電郵、傳真或郵寄提交。

If you have any views on the possible new air quality improvement measures, please visit [www.aqoreview.hk](http://www.aqoreview.hk) to submit your views directly online. You may also download the form and send us your views by email, fax or post, **on or before 14 October 2017**.

請掃描右方 QR code 瀏覽相關網頁，參閱更詳盡的資料：  
For details of the review, please visit our website by scanning the QR code:

